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§ 6   Förvaltningschefens information 

 

Ordföranden Torun Boucher (V) informerar om sitt beslut att 

ställa in nämndsammanträde den 21 februari 2017 i samråd med 

förvaltningschefen Ann-Christine Hansson. Antalet ärenden är inte 

tillräckligt och det finns inte heller brådskande remisser att 

besvara eller beslutsärenden.  

 

Strategen Linda Melin presenterar ärendet § 13 Redovisning av 

arbete med och vidare utveckling av Överenskommelsen mellan 

Stockholms stad och den idéburna sektorn (dnr 730-840/2016) och 

besvarar frågor från nämndens politiker. 

 

Avdelningschefen Raili Karlsson informerar om en artikel i 

Dagens Nyheter som publicerade under mellandagarna och som 

tog upp en händelse på en av vård- och omsorgsboenden på 

Norrmalm. Händelsen berörde problematiken med sexuellt 

utagerande som riktas mot andra medboende. Norrmalms 

stadsdelsförvaltning hade vidtagit lämpliga åtgärder för att minska 

risker för liknande händelser i framtiden genom bl.a. ökad 

bemanning.    
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§ 7 Verksamhetsberättelse för 2016 för äldrenämnden 

Dnr 122-28/2017  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

            Äldrenämnden godkänner verksamhetsberättelsen 2016     

            (årsredovisning med bokslut för 2016) och överlämnar  

            den till kommunfullmäktige och stadens revisorer. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-01-17.  

 

Äldreförvaltningen bedömer att de mål och aktiviteter som 

framgår av verksamhetsplanen har uppnåtts under året. I 

jämförelse med ett prognostiserat nollresultat i tertialrapport 1 och 

ett prognostiserat överskott om 1,0 mnkr i tertialrapport 2, 

redovisas i bokslutet ett överskott om 1,1 mnkr. 

Skillnaden mellan prognoserna under året och bokslutet hänförs 

till minskade kostnader för upphandlingsstöd och minskade 

kapitalkostnader på grund av viss eftersläpning i 

investeringsplanen. En mer utförlig redogörelse kring det 

ekonomiska resultatet återfinns under "Uppföljning av ekonomi". 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare samt med stöd av 

ersättaryttranden från Erik Vallström (Fi) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Vice ordföranden Erik Slottner (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

  

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

  

Särskilt uttalande från (KD), (M) och (L): 

”Föreliggande verksamhetsberättelse för år 2016 visar att alla 

pluppar är gröna och alla mål är uppfyllda, att det är ordning och 


